
„Adventný kalendár“ podujatí naplnil všetky veľké budovy a priestranstvá mesta.
Za akciami sme sa obzreli na str. 6. a 7. 

Organizácia Fénix na cyklotúre.
Nechajte sa zlákať na str. 12.

Najmladším pravidelným darcom
je Miroslav Hošták. Viac na str. 3.

Členovia The Gospel Family
na celoslovenskom projekte

v objatí Dary Rolins.
Čítajte na str. 10.
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 V nových priestoroch Kultúrnej besedy sa 2. decembra zišli členovia 
Miestneho odboru Matice slovenskej v Novej Dubnici. Adventné stretnu-
tie matičiarov spríjemnil pestrý kultúrny program ZUŠ - Marek Pružinec 
- spev, Martinka Slaninová - husle, Ľubomíra Schmidtová - priečna flauta  
a temperamentnými španielskymi melódiami aj učitelia Jozef Bittera, Peter 
Oriešek a Jaroslav Bežák  Predsedníčka MO MS sa prítomným prihovorila 
slovom o histórii adventného venca a krátko vyhodnotila matičný rok. Ele-
na Kebísková nás upriamila na úctu k slovenským literátom a zarecitovala 
báseň J. Botta - Orol. Mnohým prítomným sa v mysli občerstvili spomienky 
na študentské časy, kedy sa v škole povinne recitovalo. Niektoré klasické 
a hodnotné básne nám veru zostali v pamäti až dodnes, a tak sme si vy-
počuli  úryvky z Detvana a báseň Štefánikova matka v podaní Jozefa Fá-
bryho. Členovia MO MS si na stretnutí mali možnosť pozrieť 1. časť zbierky 
krátkych životopisov zaujímavých osobností mesta, nový matičný kalendár 
na rok 2010, aj Slovenské národné noviny. Pani Eva Vetrová nás pozva-
la do Klubu dôchodcov na Deň otvorených dverí, spolu sme si zaspievali 
a z družnej debaty vzišli návrhy na aktivity pre budúci rok. Aj naďalej sa 
budeme venovať projektu Moje mesto a ľudia v ňom a rozširovať zbierku 
zaujímavých ľudí nášho mesta.

Všetkým vám želáme šťastný rok 2010!
Mgr. Ružena Hromádková

predsedníčka MO MS

 Poslanci Mestského zastupiteľstva v
Novej Dubnici sa stretli na poslednom 
zasadnutí v „starom roku“ v pondelok 14. 
decembra v Kultúrnej besede. Na začiat-
ku rokovania poslanci zobrali na vedomie 
Kontrolu plnenia uznesení z mestského 
zastupiteľstva, Správu o výsledku kontro-
ly účtovných a pokladničných dokladov 
MsÚ za 2. polrok 2009 a schválili Návrh 
plánu práce hlavnej kontrolórky na 1. pol-
rok 2010. Zastupiteľstvo potom schválilo 
zmenu rozpočtu mesta na rok 2009 s na-
výšením rozpočtu v celkovom objeme o 
62.142 € s tým , že po zmene rozpočtu 
je rozpočet vyrovnaný v celkovom objeme 
finančných prostriedkov v príjmovej a vý-
davkovej časti vo výške 6.460.000 € .
 Mestské zastupiteľstvo potom prero-
kovalo a schválilo Rozpočet Bytového pod-
niku m. p. o. a podnikateľský plán na roky 
2010 - 2012 . Aj napriek zložitému obdobiu 
poznačenému ekonomickou a finančnou 
krízou poslanci schválili rozpočet mesta 
Nová Dubnica na roky 2010 - 2012 podľa 
predbežného materiálu v celkovom obje-
me finančných prostriedkov 7.102.091 € 
na rok 2010. Rozpočet bol postavený ako 
vyrovnaný - takže s rovnakým objemom 

finančných prostriedkov v príjmovej a vý-
davkovej časti. Pre rok 2011 v príjmovej a 
tiež výdavkovej časti vo výške 4.843.192 €
a pre rok 2012 opäť vyrovnaný v objeme 
5.016.161 €. 
 Poslanci dali „zelenú“ aj programovej 
štruktúre rozpočtu mesta Nová Dubnica a 
jej zámerom, cieľom a ukazovateľom na 
nasledujúce tri roky. Finančné prostriedky 
vo výške 33.194 € sú účelovo vyčlenené 
na dotácie mesta. Výdavky počas prvých 
4 mesiacov roka 2010 nesmú v každom 
mesiaci rozpočtového roka prekročiť 
1/12 celkových výdavkov rozpočtu mesta 
schváleného na rok 2010 až do odvola-
nia. 
 Poslanci uložili prednostke MsÚ v me-
siaci január 2010 vykonať rozpočtové 
opatrenie so súhlasom primátora mesta 
vo výške 2.656 €. Ním sa zabezpečí chod 
mestskej plavárne v na prvé tri mesiace 
tohto roka. Mestské zastupiteľstvo ďalej
schválilo VZN č.12 / 2009 - O určení výš-
ky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka 
základnej umeleckej školy, na dieťa ma-
terskej školy a na dieťa školského zaria-
denia so sídlom na území mesta Nová 
Dubnica, VZN o doplnení a zmene VZN č. 

11 / 2008 o miestnom poplatku za komu-
nálne odpady a drobné stavebné odpady 
a vyradilo pohľadávku voči firme INTECO 
spol. s.r.o.
 V súlade so schválenou zmenou 
Územného plánu mesta č. 8 s cieľom za-
bezpečiť investora pre vybudovanie ob-
chodno - kultúrneho a rekreačného centra 
s prednostným riešením dlhodobej požia-
davky poslancov MsZ a obyvateľov mesta 
- supermarket niektorého potravinového 
obchodného reťazca - schválili poslanci 
zámer odpredať pozemky v lokalite Hliny s 
výmerom 27 000 m2 a súťažné podmien-
ky verejnej obchodnej súťaže Predaj ne-
hnuteľností - pozemkov v lokalite Hliny v k. 
ú. Nová Dubnica (pozemky oproti čerpa-
cej stanice OKTAN). V závere rokovania 
poslanci zrušili Cenovú mapu pozemkov 
a schválili Zásady prevodu nehnuteľností 
pozemkov vo vlastníctve mesta.
 Bližšie informácie o prerokovaných ma-
teriáloch nájdete na webovej stránke mes-
ta www.novadubnica.eu alebo na prísluš-
ných oddeleniach mestského úradu.

JUDr. Miroslav Holba
zástupca primátora



 Nielen darcov s Janského plaketou, ale aj tých, ktorí krv daro-
vali možno „len“ desaťkrát sa rozhodlo vedenie mesta Nová Dub-
nica oficiálne oceniť. V spolupráci s Národnou transfúznou službou 
v Trenčíne a Slovenským červeným krížom v Považskej Bystrici 
vybrali 24 ľudí, aby sa 7. decembra stretli pri odmeňovaní v obrad-
nej sieni. Boli medzi nimi študenti, mladí začínajúci darcovia i takí, 
ktorí majú v darcovskej knižke zapísané desiatky odberov. 

 I keď veda ide rýchlym tempom vpred, náhradu za ľudskú krv 
sa dosiaľ nepodarilo nájsť. Darcovia pomáhajú nezištne, sú prí-
kladom pre druhých. Za svoju dobročinnosť nedostávajú výraznú 
podporu od štátu, obce a mestá nemajú tiež peniaze nazvyš. Mes-
to sa však novodubnických darcov rozhodlo aspoň symbolicky 
odmeniť a poďakovať sa im. „Nie všetci zdraví ľudia sú ochotní 
darovať krv. Asi by bola hanba, ak by sme pre tých, čo chodia tak-
to pravidelne pomáhať, niečo neurobili. Spravili by sme to zrejme
už dávnejšie, no mali sme problémy so získaním databázy,“ vy-
svetľuje zástupca primátora mesta Miroslav Holba. Kritériom pre 
ocenenie však nebol čo najvyšší počet, ale pravidelnosť darovania 
počas posledných troch rokov. „Problém bol v tom, ako vybrať tých 
najzaslúžilejších. Od určitého obdobia, keď darcovia získajú pla-
ketu, sa na takýchto podujatiach schádzajú stále tí istí. Náš zámer 
bol tentoraz iný - chceli sme, aby sa stretli aj mladší darcovia. Tí, 
ktorí budú nasledujúcou generáciou, ktorí sa budú snažiť získať 
medzi svojimi rovesníkmi ďalších. Mali sme záujem odmeniť tých, 
ktorí sa za posledné tri roky stali pravidelnými darcami. Myslím, že 
aj touto cestou treba ísť - oceniť starších zaslúžilých darcov a popri 
tom ich dcéry a synov, ktorých k tejto ušľachtilej aktivite pritiahli. 
Tak môžeme získať nastupujúcu generáciu.“ 

Prinútiť niekoho k darcovstvu sa nedá
 Pre snahu byť lepší ako tí druhí či pre uznanie okolia sa pre 
darcovstvo nerozhodne zrejme nikto. Najmladším spomedzi 24 
oceňovaných bol 20-ročný Miroslav Hošták. Prvý raz sa odhod-
lal ísť na transfúznu stanicu kvôli krstnej mame, ktorá potrebovala 
takýmto spôsobom pomôcť. Odvtedy chodí pravidelne každé tri 
mesiace. „Spolu som bol už deväťkrát. Aspoň takto môžem pomô-
cť ľuďom, ak nemám peniaze. Podarilo sa mi už navnadiť dvoch 
známych. Jeden zo zdravotných dôvodov darovať krv nemohol, 
ale kamarátka chodí stále.“ Vzor našiel Miroslav vo svojom otco-
vi, ktorého v tento deň tiež ocenili. „Na vojne pred 26 rokmi som 
daroval krv prvýkrát. Vtedy to vojaci bežne robili. Dnes sa snažím 
tiež chodiť vždy, keď sa dá. Idem vtedy, keď mám čas, raz za tri 
alebo štyri mesiace. Podľa toho, ako to práca dovolí. Poviem si, že 
to niekomu pomôže - nejakému dieťaťu alebo dospelému,“ hovorí 
Ivan Hošták. Dôvod, prečo ľudia na transfúznu stanicu nechodia, je 

podľa neho strach z krvi a ihly. „Poznám veľkých 
chlapov, ktorých položí obyčajná ihla. Nie je to 
však nič nepríjemné, tých 15 minút sa dá zvlád-
nuť. Motivovať ich môže to, ak ich krv bude po-
trebovať niekto známy. Avšak nikto nikoho nútiť 
nemôže, to sa nedá. Kto chce, ide sám.“

Za krv osobná vďaka
  Azda najznámejším darcom krvi v Novej Dub-
nici je Vincent Bezdeda. V darcovskej knižke má 
zapísaných úctyhodných 120 odberov. Aj u neho 
bola prvým podnetom vojenská povinnosť. Ako 
jeden z mála by si chcel na transfúznej stanici 
splniť sen: „Túžim po tom, aby som sa pri odbe-
re stretol so všetkými tromi synmi. Vtedy daru-
jem krv poslednýkrát. Dvaja z nich už chodia, 

toho prostredného chceme dotiahnuť. Darovať krv sa dá až do 
šesťdesiatich rokov, takže pred sebou mám ešte najmenej 15 od-
berov.“ Syna Branislava paradoxne k darcovstvu nedotiahol otec, 
ale priatelia. „Zavolali ma kamaráti. V otcovi som však mal príklad.“ 
Za veľkú výhodu darcovia považujú fakt, že zo vzorky krvi im zis-
tia zdravotný stav. Každé tri 
mesiace sa tak človek uistí, 
či je zdravý. Vincent Bezde-
da naviac hovorí: „Keď mi 
odoberú krv, omladnem a cí-
tim sa lepšie. Je to aj vedec-
ky dokázané.“ O tom, prečo 
ľudia nechodia darovať krv 
si myslí, že dôvod je v tom, 
že to nie je dostatočne do-
cenené a chýbajú optimál-
ne podmienky. „Mnohokrát 
ideme až keď doslova horí 
a keď hrozí operácia nieko-
mu z príbuzných. Myslím si, 
že darcovia by mali od štátu 
dostať nejakú výhodu naprí-
klad v podobe celoročnej 
permanentky na dopravu 
alebo športové podujatia.“ 
Už trikrát sa mu stalo, že krv 
daroval niekomu konkrétne-
mu. „Prišla po mňa sanitka. Neskôr sa mi pani, pre ktorú krv bola, 
prišla osobne poďakovať. Povedal som jej: ´Babka, budete aspoň 
taká veselá ako som ja´.“

Pomôcť ako človek človeku
 Viceprimátor Miroslav Holba o darcovstve krvi vie zo svojej 
skúsenosti. „Tiež som bol niekoľkonásobným darcom, kým mi to 
zdravie dovoľovalo. Raz sa mi pri odbere stalo, že mi povedali: 
´Bude to dlhšie trvať, ideme vašu krv baliť pre bábätká.´ Bolo to 
zvláštne. Myslím si, že celý tento skutok je o dobrom pocite a 
odovzdávaní skúseností. Darcovia to nerobia pre to, aby im tú krv 
niekto zaplatil. Potreba pomôcť ľuďom musí ísť zvnútra, je to o 
odovzdávaní. Strhnem kolegu v práci, priateľa možno niekde na 
diskotéke.“ Chýba však osveta. „Osvety je vždy málo. Či už pri 
ochrane životného prostredia alebo pri darcovstve krvi. Rezervu 
vidím aj v možnostiach mobilných transfúznych služieb.“

-mm-
foto: autor

120-násobný darca krvi Vincent 
Bezdeda preberá ocenenie z rúk 
viceprimátora Miroslava Holbu.



ODPADOVÉ NOVINKY
(ale aj staršie informácie pre zopakovanie)

pre rok 2010

19. 1. 
16. 2. 
16. 3. 

13. 4. 
18. 5. 
15. 6.

13. 7. 
17. 8. 
21. 9. 

19. 10. 
23. 11. 
14. 12.

A EŠTE V ÍSLACH – teda TONÁCH: 
rok komunálny 

odpad na 
skládku 

objemný
a stavebný 
odpad

papier sklo plasty batérie elektronika tetrapaky oleje, 
farby

2006 2.583  255  76,9  71,86 34,4 2,52 13,85 0 0 
2007 2.277 465 243,04 122,9 55,21 1,83 24 2,06 0,58 
2008 2.096 865 243,76 152,3 54,17 2,26 17,87 3,1 1,48 
2009 2.050 1.200 280 130 58 3 30,4 4,88 3 

  ... a mnohé alšie zložky odpadu: pneumatiky, kovy, kovové obaly, žiarivky, odpad zo 
zelene....

21. 1. 
18. 2. 
18. 3. 

15. 4. 
20. 5. 
17. 6. 

15. 7. 
19. 8. 
23. 9. 

21. 10. 
25. 11. 
16. 12.





 Na magický dátum - čarovný program! Možno aj to pod-
vedome viedlo našu mestskú „liaheň“ na talenty k neza-
budnuteľnej dramaturgii vystúpenia. Základná umelecká 
škola sa zvykla v kine Panorex prezentovať na Deň matiek, 
ale týmto programom rozhodne potvrdila, že na najväčšiu 
scénu v meste patrí omnoho častejšie! Predstavili sa nám 
učitelia a žiaci všetkých odborov - hudobného, tanečného 
a literárno-dramatického a nezabudnuteľný milý prezent 
sme si všetci mohli odniesť vďaka výtvarníkom ZUŠ-ky. 
Pocta patrí všetkým, ktorí program pripravovali a vystúpili 
na scéne - špeciálne treba vypichnúť „salónny orchester.“

 Deduško so striebrom vo vlasoch a zlatom v srdci zno-
vu neobišiel ani naše mesto a zavítal priamo na Mierové 
námestie. Centrum Novej Dubnice po roku znova ožilo ja-
gavými strapčekmi vianočných svetielok a čarovným via-
nočným stromčekom so zvonkohrou. Hlavným hrdinom 
námestia bol ale Mikuláš s anjelikom a čertom. Doviezli ich 
koníky, ktoré opäť ťahali koč a nie sánky, keďže na sne-
hovú perinku sme si museli ešte počkať. Štedrý deduško

porozdával šikovným deťúrencom darčeky zo svojej boha-
tej noše a potom nič už nebránilo zábave s ďalšími roz-
právkovými bytosťami, ktoré pozval na scénu - prišla čer-
tica, lienka, Snehulienka a dokonca aj vodník. Za všetky 
deti srdečne ďakujeme „Mikuláškovej rodinke“ a literárno-
-dramatickému krúžku ZUŠ pod vedením Mgr. Miroslavy 
Martinákovej.

 Najštedrejšie sviatky roka sme lákali k nám aj v kine 
Panorex. Slávnostne ošatené foyer kina po roku opäť 
hostilo šikovných majstrov ručnej výroby. Vyrezáva-
ný Betlehem, hviezdičky zo slamy, prírodné adventné 
venčeky, ozdôbky zo sadry, paličkovanej čipky, včelie-
ho vosku, prútia a ďalších materiálov vytvárali doko-
nalú predvianočnú atmosféru. Vlastnoručne si vyrobiť 
alebo zakúpiť - také možnosti ponúkali Predvianočné 
tvorivé dielne všetkým návštevníkom.

 Najvoňavejšia súťaž celého roka zaplnila foyer kina Pa-
norex tesne pred koncertom dychového orchestra. Škoda 
len, že drvivá väčšina sa prišla na medovníkové dielka iba 
pozrieť a nemala odvahu priniesť so sebou svoje pekárske 
výtvory. Porotu napokon najviac zaujal medovníkový via-
nočný stromček a chuť medovníčkov, ktoré autorka Ing. 
Mariana Kočíková priniesla aj na degustáciu. Víkendový 
pobyt v penzióne Slniečko na Duchonke napokon iba tes-
ne unikol Mgr. Kataríne Kapustovej, ktorá so svojimi me-
dovníkovými srdiečkami obsadila druhú priečku. Jemne 
zdobené medovníčky Evy Vetrovej získali bronzové mies-
to a porota ocenila aj najmladších účastníkov a dokonca 
chlapcov - Joakima Kecmana (autora originálneho a vraj aj 
mimoriadne chutného mestského erbu) a Peťka Vacha.

Víťazné medovníčky - najvoňavej-
šie, najchutnejšie, najkrajšie!

Všehochuť z Predvianočných tvorivých dielní.

 Posledná nedeľa pred Vianocami a kino Panorex 
praskajúce vo švíkoch - to boli jasné znamenia vystú-
penia Dychového orchestra a mažoretiek mesta. Bri-
lantnú techniku podčiarkovala osviežujúca dramatur-
gia, ktorá priniesla viaceré nové kúsky tohto telesa - či 
už tradičné melódie pre dychové orchestre alebo svoj-
ské naštudovania populárnych skladieb. Na vystúpení 
nezostal doslova ani jeden meter štvorcový kina ne-
využitý! Po bokoch pred pódiom dolaďovali atmosfé-
ru šarmantné mažoretky doslova bez rozdielu veku 
- zaskveli sa aj najmladšie „prípravkárky.“ Večer plný 
silných emócií vrcholil pri zmesi kolied a určite už v 
tomto čase mnohí Novodubničania prežili svoje prvé 
Vianoce roku 2009.



 Akordy adventného programu príjemne dopĺňali Via-
nočné trhy. Pri stromčeku a živom Betleheme s ovečkami 
sa tak stretli nielen praví zruční remeselníci, ale aj predaj-
covia imela, včelích produktov, medovníčkov alebo vianoč-
ných oblátok. Veľmi vkusne ponuku dopĺňal sortiment ru-

čne vyrábaných darčekov našich škôl. Aby vianočná atmos-
féra dýchala nielen z hmotných umeleckých diel, prišli sa o 
ňu podeliť aj žiaci ZŠ J. Kráľa, Súkromnej ZUŠ a základnej 
umeleckej školy.

 Vôňa vianočnej kapustnice, melódie skupiny Boží šra-
mot alebo všetkých-objímajúca vianočná nálada prilákala
na Mierové námestie doposiaľ zrejme najväčší počet náv-
števníkov priamo počas Štedrého dňa. Hojnosť pre všet-
kých sme si nielen vinšovali, ale aj ju zabezpečovali - ka-

pustnica bez klobásky pre katolíkov alebo s mäskovými ko-
lieskami pre vyznávačov evanjelickej cirkvi. Skauti priniesli 
Betlehemské svetlo a s radosťou ho preniesli do všetkých 
našich domácností a najmä duší. Za celú redakciu vám pra-
jeme, aby vám tam zotrvalo čím dlhšie!

 Ďalším reprezentatívnym telesom, ktoré sa 
už udomácnilo v meste, je Laugaricio Quartet. 
A skvelé je, že sa na koncertoch tohto sláči-
kového kvarteta udomácnila stabilná klientela 
nadšených poslucháčov. Mgr. art. Maroš Didi, 
Mgr. Marek Berky, Bc. Libor Kocián a Mgr. Leoš 
Staněk nás previedli obdobím klasickej hudby 
vďaka velikánom ako J. S. Bach, A. Vivaldi, W. 
A. Mozart. 20. storočie reprezentovali napríklad 
G. Gershwin, J. Lennon a P. McCartney a vrcho-
lom umeleckého zážitku boli vianočné koledy, v 
ktorých hosťovali aj Jozef Bitter, Peter Oriešek 
a Jaroslav Bežák DiS. art. a svojím spevom všet-
kých strhli Dagmar Mišíková a Lukáš Behan. Za 
vkusný možno označiť aj slovný sprievod Dani-
ely Bartošovej. Nadšené publikum si vytlieskalo 
aj prídavok - repete hymny Vianoc - Tichej noci.

 Netušené rezervy priamo na Silvestra na námestí po-
skytlo zoskupenie menej známeho mena Rocka Rolla. Stojí 
však za ním viacero Novodubničanov, ktorí to v posledný 
deň roku 2009 odpálili na námestí naplno. Najväčšie klasiky 
česko-slovenskej scény kapiel ako Elán, Tublatanka, Vidiek, 
Olympic, Katapult a Kabát, striedali hity medzinárodných 
stálic Queen, Rolling Stones, Guns n´Roses alebo AC/DC. 

O tanečné rytmy sa staral aj DJ Števo Brezničan. O polnoci 
sme vítali nový rok aj oficiálnym programom s prípitkom 
primátora Ing. Jána Šušaníka. Nech je pre vás všetkých rok 
označený číslom 2010 úspešný a najmä spokojný po všet-
kých stránkach! 

-mk-

Laugaricio Quartet s prekvapujúcimi hosťami
so spevákmi, gitarovou sekciou a bicími.

 Milovníci hudobného umenia mali vo vianočnom čase 
neuveriteľné možnosti vybrať si z toľkých ponúk, ako ani 
jeden rok. Nielen na námestí, očarujúco vyzdobenom, ale 
tiež v kine Panorex, Saleziánskom centre, ako aj v chráme 
sv. Jozefa, robotníka. 
 Ako obvykle, na Božie narodenie to bola JASLIČKOVÁ 
SLÁVNOSŤ v réžii Mgr. Janky Hortovej. Žiaci a študenti Spo-
jenej školy sv. J. Bosca znovu predviedli nové predstavenie 
(z nevyčerpateľnej studnice režisérky), muzikálovo ladené, 
a to na dojímavom príbehu Dievčatka so zápalkami. 
 Nezabudnuteľné bolo vystúpenia SPEVÁCKEHO ZBORU 
SLOVENSKÝCH UČITEĽOV, ZBORU SLOVENSKÝCH UČI-
TELIEK OZVENA a regionálneho SLÁČIKOVÉHO KOMOR-
NÉHO ORCHESTRA UČITEĽOV, ešte v adventnom čase, a 
to z podnetu PhDr. Jozefa Vakoša, PhD.
 3. januára nás zasa, už tradične potešili, povzniesli du-
cha naši umelci - členovia novodubnického Miešaného spe-
váckeho zboru pod vedením Jozefa Vakoša. 
 Citlivé a naozaj umelecké interpretácie jednotlivých 
piesní z dielne ruských a iných cudzokrajných autorov, do-
konca v rôznych jazykoch, boli polahodou pre dušu. Spon-
tánny konferans mladšieho p. Vakoša, sólové vystúpenia 
spevákov, ale tiež orgánový doprovod bývalej študentky 
našej ZUŠ, pôvodom z Trenčianskej Teplej - EVKY SÝKO-
ROVEJ, v súčasnosti študujúcej na Akadémii umenia v 

Banskej Bystrici (na organe sprevádzal p. Tomáš Gavenda), 
ktorá nám svojím sopránom zaspievala tri piesne, z nich aj 
nezabudnuteľnú Gunodovu AVE MÁRIU.
 Je milé vidieť príkladnú spoluprácu mesta a nášho far-
ského úradu preto, aby každý Novodubničan, ktorý si chce 
spríjemniť sviatočné dni, mohol prísť do povznášajúceho 
prostredia za umením.

PhDr. Irena Štofaníková



 Je už takmer tradíciou, že v našom zariade-
ní pre seniorov oslavujeme svätého Mikuláša. V 
slávnostne ozdobenej jedálni sme aj minulý rok 
privítali našich milých hostí z vedenia mesta: pri-
mátora Ing. Jána Šušaníka, Mgr. Zuzanu Vanko-
vú, Kamilu Poláčkovú a MUDr. Máriu Augustíno-
vú. Program nám pripravili deti zo škôlky Petra 
Jelemnického pod vedením pani učiteliek Jambo-
rovej a Molnárovej. Deti boli naozaj veľmi dobré, 
scénku z Betlehemskej noci predviedli vynikajúco 
v sprievode husličiek a harmoniky. Prekvapila nás 
aj tanečná skupina Nezábudka. Študenti z cirkev-
ného gymnázia k nám prišli s Mikulášom, anjelmi 
a čertom, aby nám rozdali darčeky a bolo veselo.
Po výbornej večeri, ktorú pripravili naše kuchárky, 
sme mali aj tombolu. Pri nej sme sa dobre poza-
bávali, pretože každý musel za darček zaspievať 
pesničku alebo zarecitovať básničku. Dobrá ná-
lada panovala až do záveru a niektorí sme si aj 
zatancovail. Srdečná vďaka všetkým, ktorý nám 
tento pekný večierok pripravili. Dúfam, že sa stret-
neme v zdraví aj na budúci rok. 

obyvateľka



Platená inzercia



Thank You The Gospel Family!
 Štyri desiatky ľudí z mesta a širšieho okolia obetujú každú nedeľu a stre-
távajú sa v Novej Dubnici v gospelovom zbore nazvanom The Gospel Fami-
ly. Začínali od nuly, neskôr ich snahu vysoko oceňovalo početné publikum na 
Trojkráľovom koncerte skupiny Boží šramot. Záver minulého roka im vyšiel do-
slova rozprávkovo - získali pozvanie do celoslovenského megaprojektu Thank 
You Michael Jackson. Možno ste o ňom čítali aj v súvislosti s divokou jazdou 
sanitky s Darou Rolins, aby odspievala na tejto show a stihla sa presunúť na 
priamy prenos finálového kola ČeskoSlovenskej SuperStar. Alebo v súvislosti s 
mnohými ďalšími speváckymi esami, ktoré sa projektu zúčastnili. 
 O tom, ako sa novodubnické teleso The Gospel Family ocitlo a cítilo na 
tejto show, sme sa rozprávali umeleckým vedúcim a dirigentom Jurajom HOR-
TOM:
Kde bol začiatok účasti The Gospel Family na tomto megaprojekte?
 Kapela Boží šramot nahrala na konci roka 2008 album s názvom Tak 
zoznámme sa. Raz večer prišiel za mnou môj otec s číslom na jedného bra-
tislavského producenta. Dala mu ho jedna jeho známa, keď si vypočula náš 
album a ktorej otec spomenul aj ďalšiu moju (našu) aktivitu The Gospel Family. 
Stretli sme sa s Vladom Kroupom a Tomášom Ballom, ktorým som v skratke 
predstavil naše hudobné telesá, ukázal im DVD z ostatných trojkráľových kon-
certov a dohodli sme sa, že sa dohodneme... (úsmev). Veľa som si od toho 
nesľuboval, ale asi o štyri dni sa ozval Tomáš Balla - producent Thank You 
Michael Jackson, že s nami počítajú!

Ako pokračovala ďalej vaša spolupráca?
 Práve toto ma zaujalo na projekte najviac. Nikto nás nepoznal a nikto si 
nás naživo nevypočul! Až na generálke týždeň pred koncertom. Tej sme sa 
báli viac ako premiéry samotnej (smiech). Pri takejto veľkej show sa to asi inak 
nedá. Každý dostal úlohu a postavil sa k nej zodpovedne.
V ktorých skladbách ste robili vokály?
 Najskôr to mali byť len dve piesne (Will You Be There an Earth Song), no 
potom sa pridali Man In The Mirror a We Are The World. Asi týždeň pred ge-
nerálkou sme ešte cvičili They Don´t Care About Us. A hodinu pred koncertom 
prišiel za nami Tono Popovič a docvičili sme aj s ostatnými odpovede na pieseň 
Dangerous.

Aranžovanie skladieb muselo byť asi riadne sústo! Kto ho mal na starosti?
 V prvom rade som chcel aranže niekde zohnať. Chcel som ich kúpiť, ne-
chať doviezť hoci aj z USA, lenže všetky noty, na ktoré som natrafil, boli iba 
akordovým sprievodom, žiadne neboli písané pre celý zbor. A tak mi nezostá-
valo nič iné, len sedieť za internetom s klávesmi na kolenách a písať notu po 
note part pre každý hlas zvlášť. Najväčšie zadosťučinenie som mal vtedy, keď 
prišiel za mnou Tono Popovič, ktorý mal na starosti hudobnú produkciu (o jeho 
hudobnom vzdelaní a skladateľských a dirigentských kvalitách som sa dozve-
del neskôr). Uznanlivo predo mnou zložil imaginárny klobúk a povedal mi, že 
som dobrý hudobník a že mám výborný zbor. Mišo Oberman mal slzy v očiach, 
keď počul na generálke Earth Song. Človeku to dobre padne.

S ktorými spevákmi ste spolupracovali? Ako vás vôbec prijali? 
 Spolupracovali sme vlastne so všetkými, pretože pri poslednej piesni - We 
Are The World boli na pódiu všetci. A milé bolo, keď sa po skončení koncertu
všetky hviezdy otočili smerom k nám a začali nám tlieskať. Ale sóla pri piesňach, 
na ktorých sme sa podieľali, spievali Tina, Anita Soul, Lucia Šoralová a Mišo 
Oberman (menej známy, ale o to lepší spevák a má fantastickú kapelu, ktorá 

sprevádzala celý koncert Thank You Michael Jackson). Všetci boli k nám veľ-
mi milí, bol som prekvapený z rešpektu, ktorý medzi jednotlivými účinkujúcimi 
prevládal. Aj smerom k nám. 
Na Pasienkoch sme mali malú telocvičňu, ktorá slúžila pre náš zbor ako šat-
ňa. Keď sme sa rozospievavali pred koncertom, vo dverách sa objavila Tina,
s otázkou, či sa môže pridať?! Bolo to milé...
 Na generálke ma niekto poklepal po ramene, otočím sa a tam tma. Až keď 
sa usmial, mal som česť zoznámiť sa s černochom - Mr. Lazarom - vynikajúcim 
spevákom a človekom. Hneď sme si padli do oka náš zbor sa mu tak zapáčil, 
že príde do Novej Dubnice a odspieva s nami niektoré piesne na Trojkráľovom 
koncerte (pozn. autora: Trojkráľový koncert sa konal až po uzávierke tohto vy-
dania. Viac informácií vám prinesieme vo februárovom čísle). 

Ešte sme našim čitateľom nepredstavili The Gospel Family. Jasné, že za 
týmto zborom stojí veľa ľudí a veľa práce, ale predsa, skús to nejako zhr-
núť. 
 Na predstavení sme vystupovali pod názvom The Gospel Family, avšak 
podieľali sa na ňom speváci aj zo skupiny Boží šramot - aby som to upresnil. 
Za názov sme ale zvolili The Gospel Family, pretože lepšie prezentuje gospel 
na Slovensku.
 Veľa ľudí a veľa práce - to sú každo-nedeľné skúšky, keď sa chystáme 
na koncert, frekvenciu zvýšime aj na dve alebo tri skúšky za týždeň. Obleky 
vyrába naša speváčka Anka Šupáková a jej priatelia, dobrí priatelia, ktorí nám 
pomáhajú a sú ochotní pomáhať aj finančne. Bez všetkých týchto ľudí a nadše-
nia, ktoré je v samotných spevákoch, by to šlo len veľmi ťažko.
 The Gospel Family je zoskupenie asi 40 ľudí - prevažne z Novej Dubnice, 
ale máme členov aj v Dubnici nad Váhom a chodia k nám speváčky z Kubri-
ce, Svinnej a Čuklasoviec... ani ja som nevedel, kde presne to je (smiech)!
V repertoári tohto zboru sa nachádzajú čisto americké gospelové piesne, ale aj 
chrámové slovenské a nebojíme sa ani afrických rytmov a textov.
 Zbor vzišiel z nadšených ľudí z farnosti. Pred tromi rokmi sme rozmýšľali 
obohatiť Trojkráľový koncert skupiny Boží šramot o zbor zložený z profesioná-
lov, teda ísť cestou oslovenia niektorého existujúceho telesa. Nakoniec sme 
sa rozhodli pre nadšencov a urobili sme dobre! Dnes si nikto nevie predstaviť 
Trojkráľový koncert Božieho šramotu bez tohto zoskupenia.

Zhovárala sa -mk-

ZLODEJ NA „CIRKEVNEJ“
Rinčanie skla v areáli Spojenej školy sv. Jána Bos-
ca 3. decembra upozornilo obyvateľa mesta na 
krádež vlámaním. Automaticky zalarmoval mest-
skú políciu, ktorá na miesto okamžite vyslala hliad-
ku v spolupráci s príslušníkmi „štátnej“ polície. 
Strážcovia poriadku pri obhliadke budovy jedálne 
spozorovali rozbité okno a neznámu osobu. Pre 
dôvodné podozrenie z krádeže vlámaním privo-
lali psovoda z Krajského riaditeľstva Policajného 
zboru Trenčín, ktorý po príchode do budovy pustil 
psa a tomu sa podarilo páchateľa nájsť. Spoločná 
hliadka polície ho zadržala a odovzdala vyšetrova-
teľovi. Išlo o viacnásobne súdne trestaného P. B. 
z Novej Dubnice. 

NEKALÉ VIANOČNÉ DARČEKY
Až z Fiľakova k nám zablúdili podomoví predajco-

via hrncov a príborových súprav. Na tom by nebolo 
nič nekalé, avšak podnikavci nemali potrebné do-
klady. 8. decembra v popoludňajších hodinách ich 
nahlásili obyvatelia domu na Ul. P. Jilemnického. 
Hliadka mestskej polície im udelila blokovú pokutu 
a zakázala ďalší predaj. 

UŽ SI U NÁS ZREJME NEVYLEPIA
Svoje úspory za bloky od mestskej polície museli 
vymeniť aj dve osoby, ktoré sa dopustili nepovo-
leného vylepovania plagátov. Všeobecne záväzné 
nariadenie č. 4/2009 totiž zakazuje takéto konanie 
na nepovolených miestach. Medzi ne rozhodne 
patria aj stĺpy pouličného osvetlenia, na ktoré táto 
dvojica umiestňovala reklamu jedného z obchod-
ných reťazcov. Prípad sa odohral v prvý decemb-
rový deň a páchateľov odhalilo pozorné oko kame-
rového systému. 

KONTROLA NALIEVANIA MLADISTVÝM
Na podávanie a konzumáciu alkoholu nedospelý-
mi si posvietila spoločná hliadka polície (mestskej 

i štátnej) 18. decembra vo viacerých pohostinst-
vách a puboch v meste. Dychová skúška odhalila 
dve porušenia zákona mladistvými osobami. Ku 
konzumácii alkoholu sa priznali a rodičom zrejme 
ešte dlho museli vysvetľovať, prečo ich priviedla 
hliadka polície a prečo sú „pod vplyvom.“

DORIADIL JU,
POTOM PRIVOLAL ZÁCHRANKU
Alkohol zohral hlavnú úlohu aj v poslednom prípa-
de. 18. decembra to s ním prehnal bezdomovec M. 
F. a po predchádzajúcej hádke o peniaze a alkohol 
fyzicky napadol svoju družku – tiež bezdomovkyňu 
J. G. Zhodil ju na zem a surovo kopal do celého 
tela. Po chvíli prehodnotil svoje konanie a privolal 
hliadku rýchlej zdravotníckej pomoci. Po ošetrení 
J. G. celú záležitosť nahlásila na oddelení mest-
skej polície, ktorá prípad rieši. 

Róbert Brezina,
zástupca náčelníka MsP



30. a 31. 1. (sobota a nedeľa)
ZIMNÝ TURNAJ V MINIFUTBALE
O POHÁR PRIMÁTORA MESTA

Športová hala

13. 2. (sobota) 9:30 - 16:00
FAŠIANGY NA MIEROVOM NÁMESTÍ

Fašiangový sprievod Kolačínom 10:00 a Novou 
Dubnicou 11:00, Folklórny súbor Bystričan, DJ 

Števo, fašiangové masky, skvelá zábava, chutné 
zabíjačkové výrobky.  

20. 2. (sobota) 
VALENTÍNSKY

FUTBALOVÝ TURNAJ ŽIAKOV
Športová hala

24. 2. (streda) 19:00
CIGÁNSKI DIABLI

kino Panorex

Bližšie informácie a čerstvé pozvánky
na www.novadubnica.sk.

JANUÁR - FEBRUÁR
21. a 22. 1.  o 19:00
BABYLON A. D.

Americko-francúzsky akčný scifi film.
Vstupné: 2,20 € (66,28 Sk)                    

Mládeži do 15 r. neprístupný

23. a 24. 1.  o 19:00
ŽENA CESTOVATEĽA V ČASE

Americká romantická dráma.
Vstupné: 2,20 € (66,28 Sk)
Mládeži do 12 r. nevhodný

28. a 29. 1.  o 17:00
ASTRO BOY

Americký animovaný dobrodružný film. 
Vstupné:  2,- € (60,25 Sk)
Mládeži do 12 r. nevhodný

30. a 31. 1.  o 19:00
NOV

Americký romantický horor.
Vstupné: 2,50 € (75,15 Sk)
Mládeži do 12 r. nevhodný

4. a 5. 2.  o 19:00
LÁSKA NA DRUHÝ POHĽAD

Americký romantický film.
Vstupné: 2,20 € (66,28 Sk)
Mládeži do 12 r. nevhodný

6. a 7. 2.  o 19:00
ZOMBIELAND

Americká hororová komédia.
Vstupné: 2,20 € (66,28 Sk)
Mládeži do 12 r. nevhodný

11. a 12. 2.  o 19:00
HALLOWEEN 2

Americký horor.
Vstupné: 2,20 € (66,28 Sk)                    

Mládeži do 15 r. neprístupný

13. a 14. 2.  o 19:00
KLONY

Americký akčný sci-fi thriller.
Vstupné: 2,20 € (66,28 Sk)
Mládeži do 12 r. nevhodný

Henning Mankell: ČÍŇAN
Sudkyňa zistí, že je príbuznou devätnástich obetí
vraždy. Stáva sa súčasťou hry svetovej politiky a 
ohrozený je aj jej život. Tento kriminálny román 
prekračuje hranice svojho žánru a upozorňuje na 
hrozby, keď sa veľmocou stáva nedemokratická 
krajina.

Juraj Šebesta: KEĎ SA PES SMEJE
Mladý hrdina Tomáš musí riešiť problémy s otcom, 
prvé lásky i sklamania. Svoju zraniteľnosť a citlivosť 
skrýva za silácke gestá. Pomáha mu zmysel pre 
humor, ale hlavne ďalší člen rodiny - jazvečík Žofka.

Emíre Khidayer:
ARABSKÝ SVET - INÁ PLANÉTA?
Realistický pohľad na arabský svet súčasnosti z 

pohľadu ženy, ktorá dlho žila a pracovala v arab-
ských krajinách. Autorka vyberá témy, ktoré najviac 
zaujímajú Európanov: mužsko-ženské vzťahy, ná-
boženstvo, rituály, poverčivosť, drogy...

Margaret Briggsová:
ČERVENÁ REPA, MANGOLD A ŠPENÁT
Praktické rady na pestovanie, blahodarné účinky 
na ľudský organizmus a rôzne recepty z nenároč-
nej a lahodnej zeleniny.

Charlotte Link: HVIEZDY MARMALONU
Historický román sa odohráva v Anglicku za vlády 
Henricha VIII. Mary vyrástla v biednych pomeroch, 
no nechce sa zmieriť so životom na okraji spoloč-
nosti. Nevzdáva sa a bojuje za splnenie svojho sna.

Robert Harris: DUCH
Profesionálny spisovateľ dostane ponuku na-
písať životopis známeho politika. V rovnakom čase 
médiá zverejňujú kompromitujúcu správu o politi-
kovom nezákonnom zákroku proti štyrom britským 
občanom. Táto zdanlivo nepodstatná téma zasiah-
ne do života oboch aktérov napína-
vého trileru.

6. a 7. 2.  o 19:00
ZOMBIELAND

Americká hororová komédia.
Vstupné: 2,20 € (66,28 Sk)
Mládeži do 12 r. nevhodný

13. a 14. 2.  o 19:00
KLONY

Americký akčný sci-fi thriller.
Vstupné: 2,20 € (66,28 Sk)
Mládeži do 12 r. nevhodný



 Hneď druhý deň roka usporiadal 
Mestský klub stolného tenisu Nová 
Dubnica v spolupráci s mestom tradič-
ný Novoročný stolnotenisový turnaj 
neregistrovaných hráčov.
 Do XI. ročníka sa zapojilo 27 žiakov 
a 24 dospelých. Vecné ceny od pred-
sedu klubu Ing. Štefana Prekopa a slo-
venského reprezentanta Martina Ježa 
(16-ročný odchovanec mestského klu-

bu) prevzali najlepší v troch kategó-
riách - žiaci, ženy a muži.
 Organizátori turnaja ďakujú všet-
kým sponzorom a už teraz sa tešia na 
Vašu účasť na XII. ročníku!

žiaci 1. Marek CEDZO
  2. Adam ŠTRAUCH
  3. Jakub LAMAČKA
  4. Tomáš TÓTH

ženy 1. Anna ŠUPÁKOVÁ
  2. Lenka RAČKOVÁ
  3. Iveta JURISOVÁ
  4. Miriam ČAČKOVÁ

muži 1. Milan ONDŘEJÍČEK
  2. Peter LÍŠKA
  3. Rastislav ŠTEFULA
  4. Tomáš ŠTEFANEC

 Fénix je mýtický vták – symbol znovuzrodenia a nesmr-
teľnosti. Fénix je tiež jedno z 88 súhvezdí modernej astro-
nómie. Avšak Fénix je aj organizácia, ktorá patrí deťom a 
mladým ľuďom z celého Slovenska. Územná správna rada 
Detskej organizácie Fénix v Novej Dubnici vznikla z iniciatí-
vy Mgr. Miroslava Zavackého 16. januára minulého roku ako 
občianske združenie detí, mládeže a dospelých. Sídlom tejto 
novej detskej a mládežníckej organizácie sa stala ZŠ J. Kráľa 
1 v Novej Dubnici. 
Hlavným cieľom tejto organizácie je vytvárať deťom a mlá-
deži podmienky na aktívne, obohacujúce a prospešné tráve-
nie voľného času. Dlhodobým zámerom je pomáhať deťom 
a najmä mladým ľuďom, aby sa naučili využívať svoj voľ-
ný čas pre dobro všetkých naokolo i pre napredovanie seba 
samých. Snažíme sa nielen pomôcť našim mladým členom 
pripraviť sa na svet, aký bude, ale aj vznietiť v nich záujem a 
snahu osobne sa podieľať na tvorení sveta, v akom by chceli 
žiť, a tiež pomôcť im získavať schopnosti a skúsenosti, kto-
ré na to budú potrebovať.
V súčasnosti máme  58 členov do 30 rokov a 8 členov nad 30 
rokov združených v troch záujmových kolektívoch - Turista, 
Prírodovedec a Táborník. Pridať sa k nám môžete všetci - 
deti, mládežníci a dospelí, občania Novej Dubnice a okolia, 
ktorí chcete využívať zmysluplne voľný čas na potulkách 
prírodou, ale i na iných podujatiach v rôznych oblastiach 
záujmovej činnosti, či už športovej, rekreačnej alebo ume-
leckej. 
Z podujatí, ktoré najviac zaujali našich členov, môžeme spo-
menúť trojdňové vysokohorské „expedície“ Vysoké Tatry 
Zima 2009 a Jeseň 2009, v máji štvordňové potulky po rok-
linách Slovenského raja, tradičný zimný výstup na najvyšší 
vrch Strážovského pohoria - Strážov, letný zážitkový pobyt v 
Hornej Súči a cyklotúra v Bielych Karpatoch. Naši najmlad-
ší členovia pod vedením p. Pastuchovej a p. Vrtíkovej budú 
určite dlho spomínať na podujatia, ktoré im tieto dve pani 
vedúce pripravili a zorganizovali. Fotogalériu z našich po-
dujatí zorganizovaných v roku 2009 si môžete pozrieť na
www.do-fenix.sk. 

Ak sa chcete pridať k nám, kontaktujte predsedu novodub-
nického klubu Fénix Mgr. Miroslava Zavackého, 0910 943 
615 alebo mailom na novadubnica@do-fenix.sk.


